

## Tuition Fees

## الرسوم الدراسية

### International Track

### المسار الدولي

Stage	Tuition Fees		رسوم الدراسة		المرحلة
	Girls	Boys	بنات	بنين	
KG	36,000	36,000	36,000 ريال	36,000 ريال	رياض الأطفال (KG)
Elementary (G1-G6)	51,000	51,000	51,000 ريال	51,000 ريال	الابتدائية (G6 – G1)
Intermediate (G7-G8)	55,000	55,000	55,000 ريال	55,000 ريال	المتوسطة (G8 – G7)
Secondary (G09-G12)	57,000	57,000	57,000 ريال	57,000 ريال	الثانوية (G12 – G9)

### Saudi Track

### المسار السعودي

Stage	Tuition Fees		رسوم الدراسة		المرحلة
	Girls	Boys	بنات	بنين	
Secondary G12	42,000	39,000	39,000 ريال	42,000 ريال	الثانوية G12

- 10,000 Riyals to be added to students joining the Learning Difficulties Section

- يضاف مبلغ 10,000 ريال للطلاب الملتحقين بمركز الدعم التربوي ( صعوبات التعلم )

### الإيضاحات :

### Clarifications :

1. Registration is completed only when Kingdom School's approval is issued and the school tuition fees are paid.
2. If a parent intends to transfer his son/daughter to another school, he should inform the admission's office in writing before the start of the semester to avoid any school tuition fee payment.
3. If a parent transfer his son/daughter from the school during the first two weeks of the semester, he pays fifty (50) percent of the semester's school tuition fees.
4. If a parent transfer his con/daughter from the school after the first two weeks of the semester, he pays the entire semester's school tuition fees.
5. If a student transfer to another school upon the school's recommendation, the school refunds the value of rest of the semester.
6. The first day of the scholastic year is considered the start of the year.
7. Kingdom Schools has the right to increase or decrease school tuition fees. The school will inform the parents of any changes via the school's website, email or SMS messages.

1. يعتمد التسجيل رسمياً بعد موافقة المرحلة وتسديد الرسوم الدراسية للفصل الدراسي كاملةً.
2. في حال رغب ولي الأمر في إنتقال الطالب/ة من المدارس ، فإنه يتوجب عليه إبلاغ إدارة القبول والتسجيل خطياً قبل بدء الفصل الدراسي وذلك لتفادي استحقاق الرسوم، علماً أنه في حال الانتقال من المدارس قبل بدء الفصل الدراسي لا يتوجب على الطالب/ة دفع أية رسوم .
3. إذا تم الانتقال خلال الأسبوعين الأوليين من بدء الفصل الدراسي فيستحق دفع 50% من رسوم الفصل .
4. ويستحق دفع رسوم الفصل كاملةً إذا تم الانتقال بعد انتهاء الأسبوع الثاني.
5. في حال عدم رغبة المدارس في استمرار الطالب فيها يعاد إليه من الرسوم بنسبة ما تبقى من العام الدراسي.
6. المقصود ببداية العام الدراسي أو الفصل الدراسي اليوم الأول من الدراسة حسب التقويم المعتمد من وزارة التعليم.
7. يحق للمدارس التعديل على الرسوم بالزيادة أو النقصان، وإشعار أولياء الأمور بذلك من خلال المراسلات أو إعلانات المدارس عبر الموقع الرسمي.



8. Payment can also be by cash or check or through Span/Visa/Master Card or by depositing the money in the schools bank account (No. 1411330 ) for SAMBA clients & IBAN SA 724 000 000 000 000 1411330 for other bank clients. A photo copy of this transmittance should be sent to Fax No. 0112751926 mentioning the student full name

8. كما يمكن السداد نقداً أو بواسطة شيك مدفوع لأمر شركة مدارس المملكة المحدودة أو الشبكة السعودية أو البطاقة الائتمانية (فيزا – ماستر كارد) أو بالتحويل البنكي المباشر على حسابنا لدى مجموعة سامبا المالية رقم حساب 1411330 (لعملاء بنك سامبا) – رقم الأيبان لعملاء البنوك الأخرى SA724 000 000 000 000 1411330 ويرجى إرسال صورة من التحويل المذكور موضحاً فيها اسم الطالب/ة على فاكس رقم : 0112751926

**For any further queries** please contact the Finance Department at:

**Tel:** +9661 275 5555

Ext. 3311, 3300, 3243, 4111, 3138, 3286

**Mobile :** 0500092654

**E-mail:** [finance@kingdomschools.edu.sa](mailto:finance@kingdomschools.edu.sa)

في حال وجود استفسارات يرجى الاتصال على :

هاتف : 2755555

تحويلة : 3286, 3138, 4111, 3243, 3300, 3311

جوال : 0500092654

البريد الإلكتروني : [finance@kingdomschools.edu.sa](mailto:finance@kingdomschools.edu.sa)